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Informasjons- og drøftingsmøte 11. oktober 2022 kl 1400-1500 
 
Møtet ble avholdt på møterom 305, Domus Theologica. 
 
Fra organisasjonene: 
Ingunn Skjerve, Forskerforbundet 
Gabrielle Tandberg, NTL 
Ariel Sevendal, Parat 
 
Brynjulv Norheim, lokalt hovedverneombud (LHVO) 
Mathias Eidberg, fakultetets eiendomskoordinator, til orienteringssak om oppussing av Domus 
Theologica. 
 
Meldt forfall:  
Sara Younes, Akademikerne 
 
 
Fra fakultetet:  
Tone Vold-Sarnes, fakultetsdirektør og referent 
 
Sakspapirene til styremøtet er lagt ut på denne nettsiden: 
https://www.tf.uio.no/om/organisasjon/styret/2022/1410/ 
 
Vedtakssaker 
V-SAK 1: Innkalling og dagsorden 
Fakultetsdirektøren beklaget sen utsendelse av dokumentene til vedtakssak 4 og diskusjonssak 2. 
Innkalling og dagsorden godkjennes. Ingen saker til eventuelt. 
 
V-SAK 2: Møteplan for 2023 
Møtene 3. mars, 2. juni og 1. desember legges til kl 0830-0945. 
 
V-SAK 3: Valg av dekan ved Det teologiske fakultet for perioden 2023-2026 
Organisasjonene hadde ingen kommentarer. 
 
V-SAK 4: Utlysningstekst førsteamanuensis/professor i feministisk teologi og kjønnsstudier 
Organisasjonen hadde ingen kommentarer. 
 
D-SAK 1: Årsplan 2023-2024 
Organisasjonene hadde ingen kommentarer. 
 
D-SAK 2: Budsjettforslag 2023 og langtidsprognose for perioden 2023-2027 
Organisasjonene hadde ingen kommentarer. 
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Orienteringssaker 1, 2, 3, 5, 6, 7 og 8 
Organisasjonene hadde ingen kommentarer. 
 
O-SAK: Prosjektskisser for ombygging av Domus Theologica 
Fakultetsdirektøren orienterte om forprosjektet som skulle vært ferdig i august, men er utsatt til 
november i år. Fakultetets eiendomskoordinator Mathias Eidberg presenterte skissene for 
ombygging av Domus Theologica.  
Det ble i vår opprettet et brukerutvalg ved fakultetet bestående av representanter fra alle 
ansattegrupper (fast vitenskapelig, midlertidig vitenskapelig og administrativt ansatte) og lokalt 
hovedverneombud. Brukerutvalget ledes av eiendomskoordinator.  
 
Forskerforbundet var opptatt av at det tas høyde for lydnivået i områder med kontorer rett ved 
møterom, og reiste spørsmålet om grunnforholdene er ivaretatt med tanke på oppussingen.  
NTL var opptatt av om det er tatt høyde for lokaler til renholdsmedarbeiderne og deres utstyr. 
 

Eventuelle saker fra organisasjonene. 
Ingen saker. 
 

 

Tone Vold-Sarnes 

fakultetsdirektør       


